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Nya Skurubron klar 2022.
Det har nog inte undgått någon att Trafikverket bygger en ny Skurubro som 
om några år skall ersätta den befintliga för biltrafik. Den gamla bron blir 
istället en gång- och cykelbro. Nya bron finansieras delvis av broavgifter och 
varje passage beräknas kosta 4 kr. Läs mer om projektet på 
www.nackakommun.se och www.trafikverket.se

I Orminge satsas 

det mycket på 

bostäder och 

förbättrad 

framkomlighet. 

Även grodorna i 

Sarvträsk och 

Myrsjön kommer att 

få en tryggare väg. 

Under sportlovet 

kommer 

Skarpövägen och 

Ornövägen delvis 

stängas av nattetid 

för installation av 

grodtunnlar.

Skriv in i almanackan redan nu!

STÄDDAG 26 APRIL KL 10.00

En stor eloge till alla medlemmar för ett mycket bra jobb 

med källsorteringen. Det gör vi riktigt bra fastän det ibland 

är svårt och krångligt. Är t ex chipspåsen av plast eller 

metall? Testa genom att försöka knöla ihop den, om den 

vecklar ut sig igen så är det plast. Även byta-saker-hyllan 

verkar fungera. Fast det kanske kan finnas en bäst-före-

gräns där de som ställer ut sina gamla grejer också 

ansvarar för att de flyttas till grovsoporna om inte heller 

någon annan vill ha?

http://www.nackakommun.se/
http://www.trafikverket.se/


Information från styrelsen

Under julhelgen förekom det en del stök av ungdomar i nyrenoverade 

lokalen men även i tvättstugan och garaget. Ingen utan nyckel har tillträde 

till dessa ytor och därför vill vi i ett litet tråkigt meddelande förklara att även 

om det går bra att leka i lokalen om man är rädd om den, särskilt nu när 

den är så fin, så är det inte tillåtet att leka i vare sig tvättstuga eller garage. 

Att klättra in i torktumlare kan både orsaka personskador och innebära 

stora kostnader för föreningen. Att ha nyckel innebär även ett ansvar.

En liten påminnelse också om att takfläkten bör användas med ökad effekt 

varje gång man duschar eller lagar mat. På samma sätt är det respektfullt 

att sänka effekten senare på kvällen, eftersom fläkten låter ganska högt. 

Vår fina nya lokal har även fått en lokalgrupp som har fått i uppdrag av 

styrelsen att dels ansvara för slutförandet av renoveringen och dels att 

hjälpa Ann-Sofie Bertlind att se över lokalens ”låneregler” och eventuellt 

löpande underhåll. Även i fortsättningen är Ann-Sofie ansvarig för utlåning 

av lokalen, hör av dig till henne om du behöver låna lokalen. 

Nu är det ca 3 månader kvar till föreningsstämman, men redan nu kan du 

klura på en motion att lägga fram till stämman. Om någon vecka kommer 

information om hur du lägger en motion och deadline för den är 31 mars 

2020. 

Viktigt – Sunnans 40-årsfest går av stapeln 9 maj!
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www.hsb.se/stockholm/sunnan
Adress till vår hemsida där du bl.a. hittar Sunnan A-Ö, årsredovisning och 

protokoll från årsstämman. Kontakta styrelsen: brfsunnan@hotmail.com

Brf Sunnans styrelse

Magnus Jansson, ord.ledamot

Ordförande 

Kontaktperson fastighetsgruppen

Bhv 115 

Eva Gerebäck, ord. ledamot 

Vice ordförande

Bhv 231

Jessica Dahl , ord. ledamot 

Ekonomi, parkering

Bhv 197 

Lena Andersson Norin, ord. ledamot 

Sekreterare 

Bvh 233 

Anne Lindholm, ord. ledamot 

(HSB) Biträda styrelsen 

Magnus Folcke, ord. ledamot 

Bhv 111

Ingrid Lilja, ord. ledamot 

Bhv 207

Anna Bjurström

Suppleant 

Bhv 125

Ansvariga utanför styrelsen

Ann-Sofie Bertlind

Lokalbokning

Bhv 163 

Truls Nord 

Miljö 

Bhv 129 

Maria Härås

Trädgård

Bhv 209

Stina Moritz

Valberedning

Bhv 119

Linda Stjernfelt

Valberedning

Bhv 183

Åke Eriksson

Energigruppen

Bhv 207

Lite el-snackisar

I Energigruppen pratas det om att montera solpaneler 
på våra tak för att bekosta föreningens elförbrukning –
ett tankeprojekt som snart kan bli verklighet – men 
först måste taken ses över såklart.

Laddplatser på parkeringen? Med höjd fordonsskatt för 
fossila bränslefordon kommer vi på sikt ha en bilflotta 
med hybrider och rena elbilar som behöver laddas 
nattetid. Har du planer på att skaffa en eldriven bil? Hör 
gärna av dig till styrelsen eller Energigruppen.

Det ser inte ut att bli någon snö alls i vinter – inte ens 
en liten halka. Istället får vi glädja oss åt många 
tidiga vårtecken och en mild elräkning.

mailto:brfsunnan@hotmail.com

